
Referat af generalforsamling i 

TORNEMARK VANDVÆRK 

11/03/2025 i Grønbrohallens cafeteria 

Første punkt var valg af dirigent: Erik Bruun 

Andet punkt var valg af stemmetæller: Erik Bruun 

Tredje punkt var bestyrelsens beretning fer året 2024 og den var som følgende: 

Vi har kun haft 2 bestyrelsesmødder 

Der er monteret ny styring i mosen, og det virker fornuftigt igjen 

Formand og kasserer har været til møde i Sorø omkring p-phas, dette er vi dog forskånet for 

Vi afholdt vores generalforsamling d. 5/-2024 og det var de samme tordenskjolds soldater der tog en 
tur til, det takker vi for 

Vi har indgået en aftale med Kamstrup omkring udskiftning/vedligehold af vores målere, det troede vi 
egentligt vi havde i forvejen 

Vi havde også. en klagesag omkring beskidt vand-. Det havde vi oppe op et møde og vi kom ferm til at 
der skulle graves ned, for at se om der var jern- eller pvcrør. Det fik vi klaret efter høst, og det blev 
konstateret at der ligger en 90mm pvc-ledning mod Skumme smedie 

Vi havde også en forurening sidst på året, med Coli.. .. 

Dette kom på sms sent en aften, og der blev slået om på ringforbindelsen. Det viste sig så at være på 
nettet, nærmere betegnet Tornemark Gamle Skole, hvor prøvetager havde taget en prøve på et toilet 
som aldrig bliver brugt nede i kælderen. Så pyha, troede lige den var gal igen 

Vi havde også oppe på et møde at det måske var tid til at få set på boring i mosen, om den kunne blive 
frekvensstyret, så vi kunne pumpe mindre hårdt på vores boring. Kontaktede herefter Næstved 
brøndboring, og de ville vende tilbage, det gjorde de så ugen eftermed at sende nøglerne, og meddele 
at de lukkede i Næstved og fremover kun har afdeling i Jylland. 

Fjerde punkt var godkendelse af bestyrelsens beretning: Beretningen blev herefter godkendt 

Femte punkt var fremlæggelse og godkendelse af regnskab for 2024 samt godkendelse af dette: 

Regnskabet blev godkendt med en bemærkning om regnskabskontoret fremover under note 3 
distributionsomkostninger skal opdele punktet ledningsoplysninger i 2 linier den ene 
ledningsoplysninger, der anden Kamstrup 

Sjette punkt var fremlæggelse af budget samt godkendelse af dette 

Budgettet blev godkendt 
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Syvende punkt var valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter: 

På valg var Svend M. Gasbee, Bent Larsen og suppleant Erik Bruun 

Alle blev genvalgt 

Ottende punkt var valg af revisor: 

På valg var Gurli J Foli, genvalgt 

Der var ingen indkomne forslag 

Under punkt 10 eventuelt var der kun lidt løs snak 

Til slut kaffe og afslutning på generalforsamlingen 

~/b?~ 
• Erik Bruun 

DIRIGENT 
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